

高级管理层成员及简历 SENIOR MANAGEMENT



王春英
副董事长、执行董事、行长

Wang Chunying
Vice Chairman, Executive Director, President

王春英简历请参见“董事会成员及简历”部分。
Refer to the previous chapter for resume.



陈斌
副行长

Chen Bin
Vice President

陈斌，男，汉族，1972年6月生，研究生学历、经济学硕士学位，现任中国进出口银行党委委员、副行长。

Chen Bin, male, born in June 1972. He holds a graduate degree and a Master's degree in Economics. Currently, he serves as Member of the Party Committee and Vice President of the Export-Import Bank of China.



张劭辉
副行长

Zhang Shaohui
Vice President

张劭辉，男，汉族，1969年1月生，研究生学历、经济学博士学位，现任中国进出口银行党委委员、副行长。

Zhang Shaohui, male, born in January 1969. He holds a graduate degree and a Doctorate in Economics. Currently, he serves as Member of the Party Committee and Vice President of the Export-Import Bank of China.



王康
副行长

Wang Kang
Vice President

王康，男，汉族，1972年6月生，研究生学历、经济学硕士和高级管理人员工商管理硕士学位，现任中国进出口银行党委委员、副行长。

Wang Kang, male, born in June 1972. He holds a graduate degree with a Master's degree in Economics and an Executive Master of Business Administration (EMBA). Currently, he serves as Member of the Party Committee and Vice President of the Export-Import Bank of China.



杨东宁
副行长

Yang Dongning
Vice President

杨东宁，女，汉族，1976年3月生，研究生学历、经济学博士学位，现任中国进出口银行党委委员、副行长。

Yang Dongning, female, born in March 1976. She holds a graduate degree and a Doctorate in Economics. Currently, she serves as Member of the Party Committee and Vice President of the Export-Import Bank of China.



蒋鞠华
董事会秘书

Jiang Juhua
Secretary to the Board of Directors

蒋鞠华*，男，汉族，1967年10月生，研究生学历、工学硕士学位，现任中国进出口银行董事会秘书。

Jiang Juhua*, male, born in October 1967. He holds a graduate degree and a Master's degree in Engineering. Currently, he serves as Secretary to the Board of Directors of the Export-Import Bank of China.



李忠元
首席风险官

Li Zhongyuan
Chief Risk Officer

李忠元，男，汉族，1967年3月生，大学学历、经济学硕士学位，现任中国进出口银行首席风险官。

Li Zhongyuan, Male, born in March 1967. He holds a university degree and a Master's degree in economics. Currently, he serves as Chief Risk Officer of the Export-Import Bank of China.

* 2025年3月，蒋鞠华先生不再担任本行董事会秘书。

* Mr. Jiang Juhua no longer served as Secretary to the Board of Directors of the Bank since March 2025.